
Referat fra Afdelings bestyrelsesmøde mandag den 30. oktober 2023 
 
Vores booking system til vaskerierne er blevet for gamle til de nye opdateringer,  
Og Per siger det koster ca. kr. 50,000 pr stk. vi må se på budgettet om hvornår vi kan skifte 
dem. 
 
Evaluering på vindues udskiftning og gavle. 
 
Vi er ikke i mål endnu, mangler afklaring vedr. vinduerne som skal kunne holde sig åbne, ellers 
var alle enige om det var blevet godt, pænt og tætte vinduer, men absolut en rodet omgang 
hvor beboerne tit og ofte måtte åbne deres hjem for håndværker. 
Vi håber meget på at beboerne fastholder de ting fejl og mangler der ikke er udbedret, ellers 
hænger afdelingen selv for udgiften fremover.  
 
Mandag den 11. december kl. 18.30 til kl. 20.00 er der gløgg og æbleskiver, kaffe, øl / 
vand her kan vi ønske hinanden god jul. 
 
Mvh afdelingsbestyrelsen 
 
Jens, Lene, Carina, Günes, Steen 


